
STYREMØTE/-REFERAT NR.3 
 
Møte: NTNUI-Langrenn/HiSSI   Dato:13.april   
Møtested: Jacob Meløy, Skyåsvegen 48  Møteleder: Vilde Moi 
 
Til stede: Jakob Meløy, Ingeborg Treu Røe, Eivind Klokkehaug, Nikolai Ryvoll, Anette 
Kleppestø, Espen Sørlie, Gudmund Høglund, Didrik Henriksen, HiSSI Langrenn 
 
Ikke møtt: Eivind Klokkehaug 
 
Referent: Anette Kleppestø 
 

1. STAKEFESTEN 2015 
- Anette og Vilde må hente premier (HK) og poser i langrenns-skap.   
- Anette fikk avklart det hun lurte på ang avklaringer i forhold til festen.  
- HiSSI: Blir med! Blæster på siden sin. 
- Sendes ut anonym avstemning for Gullskia 
 

2. SAMMENSLÅING MED HISSI LANGRENN + 3. AVTALE MED SPORTSBUA OG SWECO 
Gruppene presenterte seg 
Tanker om sammenslåingen: 

- Treninger 
o Alle er interessert i å ha ulike oppmøtesteder, ikke ”kun” Moholt slik det 

stort sett fungerer for NTNUI-Langrenn i dag. For eksempel kan man 
møtes på Hovedbygget (sentralt), ha flere oppmøtesteder til kjøre-
treninger som Vassfjellet etc. 

o HiSSI pleier å ha oppmøte på Kalveskinnet 
o NTNUI-Langrenn har oppmøte på Moholt  
o HiSSI har hovedsakelig hatt treninger på tirsdag (intervall i Bymarka) og 

torsdag (hurtighet og spenst) 
o Blir trukket frem at det er betydelig flere som er med på barmarkstrening 

enn på vinteren. Begge grupper har erfaring med at flere faller av.  
o 3000m blir dratt frem som god erfaring! Forslag om å få igang er 

arrangement i forbindelse med dette.  
o Tirsdagintervall i Estenstad er en del av NTNUIs Mosjonstilbud. Dette gjør 

denne treningen litt ”hellig” i forhold til endring. Dette tjener gruppen 
penger på.  

- Nivå: HiSSI mener de er mer bredde, tar fram økter som søndags-rulleskiturer.  
- Mail: HiSSI bruker facebook.  
- Økonomi: Medlemsavgift: vil ordne seg i forhold til SiT. Å kun være medlem av 

NTNUI: ca 400 kr. HiSSI er vandt med rund 100 kr. Men kun NTNUI pris virker 
ok. Økomoni ellers: klesutkjøp fra Assistco har påvirket økonomien til gruppa 
negativt. NTNUI-Langrenn har to sponsorer (Sweco og Privatmegleren). Jobber 
med å blidgjøre Privatmegleren etter dårlig boligsalg.. Har også avtale med 
Sportsbua (Kan ta ut premier til 10 000 kr) 25 % rabatt for medlemmer. Bra å ha 
avtale med Sportsbua i forhold til Marka Rundt.  

 
 
 



4. SWECOSPRINTEN 2015 
Mye jobb for lite. Generelt lite interesse for sprint i gruppa. Kræsjet i år med Bråtesten 
og ingikk som en del av Midt-norsk rulleskicup, noe som førte til mange klasser og kluss 
med lister. Fra Sweco-avtalen står det at vi ”må arrrangere noe i Swecos navn”: Ønsker 
nå se på muligheten for å satse på Tour de Sweco i stedet. Dette fungerte godt i år med 
god oppslutning + blæsting og artikler på Langrenn.com.  
Swecosprinten kan videreføres dersom noen er gira på å ta jobben. Tas en endelig 
avgjørelse på neste styremøte. Evt endring til Tour de Sweco taes opp i møte med Sweco 
nå på torsdag. (Vilde og Eivind) 
 

5. EVALUERING AV BIRKEN OG VASAN 
- Birkenbuss:  Færre påmeldte på birken. Kun en buss. De raskeste måtte vente. Sett 
under ett fungerte det bra.  
- Vasaloppet:  Bussjåfør sov ikke i Sælen. Dette var et problem da utøverne ikke fikk 
skyss til start og måtte fikse eget taxi-opplegg. Bussjåføren var heller ikke helt grei å ha 
med å gjøre. Til neste gang MÅ bussjåfør overnatte i Sælen slik at transport/buss til start 
fungerer greit. Måtte vente en stund på sistemann, men dette må man regne med. Alle 
skal med!  Didrik skriver erfaringsskriv. 
 

6. MANGLER 
 

7. SOMMERKOLLEKSJON 
- Lufte tilbudet også utenfor gruppen, har hørt rykter om andre som også er interessert i 
å kjøpe dette tøyet.  
- Må purre på manglende betalinger 
- Få tights-shortser igjen på lager, bestille mer? 
- Ta opp bestilling? Bra tidspunkt: Etter bli-kjent-kvelden. Viktig å huske å blæste om 
klesbestilling på bli-kjent-kvelden.  
- Utsalgstidspunkt? – sende mail, blæste på siden om slike tidspunkt. Tidspunkt for kjøp 
kan f.eks være etter en trening. 
- Få et ordentlig system på det.  
 

8. SOMMERAVSLUTNING 
- Pleier å være i forbindelse med Dragvoll testløp.  
- En torsdag med enkel grilling og en quiz/små konkurranser/god stemning. 14.mai er 
foreslått som dato 
- I fjord passet dette perfekt med Tio-banketten til o-gruppa.  
 

9. VIDERE TRENINGER MOT SOMMEREN 
- 3 faste treninger frem mot sommeren (eksamensperioden nærmer seg) 
- 3000 m 
- Dragvoll testløp 
- Kanskje Bratsbergrunden 
- HiSSI prøver å bidrar litt på treningsfronten og vi har en litt myk introduksjon til 
hverandres treninger. De er også invitert på våre treninger 
 
 
 
 



10. EVENTUELT 
-NTNUI Bumerang: Gruppe for utlån av utstyr til NTNUI medlemmer. De kan ta seg av 
utlån som for eksempel utlån av ski og utstyr. Dine gamle ski kan få nye eiere og nytt liv, 
ofre gjerne et par ski her   
-Gudenes natteliv: Har ikke fått vors-lokaler ennå. Fest på Samfundet. Vilde sender ut 
mail om lokaler når hun får vite dette.  
- Neste styremøte settes når terminliste er lagt ut. Datoer for neste år fastsettes.  
- Neste styremøte: Mandag 11. Mai hos Didrik Henriksen. (Dato kan forandres i forhold 
til terminlisteslipp) 

 
 


